

BEAUTIFUL INTERIORS • INSPIRED LIVING

HOME

NOVEMBER 2018

JOURNAL | 美好家居

BIJOU CHIC

Intelligent design solutions
for compact living

小巧家居的智能設計方案



HK \$35 / NT \$200



4 891571 103124

Pick!

ALTEA FROM CLEI



05



06



08



07

ACCOMODATE GUESTS IN STYLE WITH A SOFA THAT DISAPPEARS UNDER A BED

05. RIVA 1920

This Giuliano Cappalletti-designed customisable solid wood storage unit comes in two versions: *Cambusa Cook* and *Cambusa Cook Jumbo*. The insides of the doors feature shelves and the interior has automatic LEDs.

由Giuliano Cappalletti設計的多功能訂製實木組合櫃有*Cambusa Cook*和*Cambusa Cook Jumbo*兩款型號，櫃門後方就是實用的儲物架，櫃內設有自動感應的LED照明。

06. ALTEA FROM CLEI

Altea Book transforms from sofa to bed. Opening the bed automatically slots the sofa backwards and under it. A safety device prevents accidental opening and closing. Comes in 90cm or 120cm options

能輕易從沙發轉換成睡床的*Altea Book*，只要把床拉開，沙發便會往後傾斜並收於床底，並配備開關安全裝置以防意外。帶來90厘米和120厘米款式以供挑選。

07. ROCHE BOBOIS

The *Trinto Bookcase* offers a great way to show off beautiful objects and free up valuable floor space. Choose from a dark grey or matt white lacquered MDF exterior and nine matt colours for the interior.

漂亮的*Trinto*書架讓你展示心愛擺設，同時節省生活空間。書架備有深灰和亞白漆面MDF面材可選，內部則提供9種亞色調任君選擇。

08. NATUZZI ITALIA

If you're looking for stylish, space-saving storage, consider *Novecento*. The modular wall system comprises shelves, drawers and open compartments that can be customised to suit your preference, needs and space.

如你講受時尚又靈性的儲物方案，*Novecento*屬不二之選。這個組合櫃設計包括層板、抽屜和開放式格子，並能因應喜好、需要和空間大小而訂製。